
1015975

@minvws.nl];[IIIBEEE @minfin.ni]
Sent:

Subject: RE: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

Received: Wed 11/16/2022 9:57:18 AM

HRENE

Dank voor je reactie! Goed om een afspraak te maken met jou en EEE Specifieke vragen op dit moment nog niet. lk denk dat het

goed is om even kennis te maken en jullie ook even mee te nemen in de doelstelling van de Taskforce.

lk had metEE eesroken dat hij zou aanschuiven vanuit VWS, dat lijkt me nog steeds een goed idee.

Groet,

van:IEEE@ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 15 november 2022 15:27

Aan 5.1.2¢ <EREL@ minfin.nl>

CC: 5.1.2e )JIBminvws.nl>

Onderwerp: RE: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

Doo lEEEN
Je kunt met mij schakelen voor een gesprek over ons programma. De huidige programma manager [EEN
momenteel op vakantie, volgende week zal ik met hem even kijken wat goed uitkomt voor een afspraak en bij je terugkomen.

We kunnen jullie dan meenemen in de opzet van ons programma en de doelstellingen en dergelijke. Zijn er nog specifieke vragen

die jullie hebben voor ons?

Met vriendelijke groet,

Directie Financieel- Economische Zaken

Afdeling Kaderstelling en Strategie
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag | Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag |

VorSEXESRY infin.
Verzonden: maandag 7 november 2022 09:53

minvws.nl>

KERRY @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

Dank je wel voor deze Kamerbrief. Heel informatief, omdat ik zo gelijk een mooi overzicht heb van waar jullie mee bezig zijn. Is het

mogelijk om een afspraak te maken tussen het programma bij jullie en de Taskforce? Wij hebben bij BZK ook zo’n gesprek gehad,

waarbij de insteek kennisdelen is, maar ook met elkaar onderzoeken of we nog iets voor jullie kunnen betekenen.

lk hoor graag met wie we kunnen schakelen over zo’n afspraak.

Groet,



1015975

Verzonden: maandag 31 oktober 2022 11:04

2e aad @ minfin.nl>

<BAEEN@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

We zijn zeker blij dat ons komt versterken! Nog 2 weken....

Wij moeten de Kamer nog steeds 2 maal per jaar informeren over onze voortgang in den brede omtrent het FB. In deze brief,
die we recent hebben verstuurd, hebben we ook een aantal risicovolle dossiers genoemd waarvan niet zeker is of die rechtmatig
kunnen worden afgewikkeld. Hiervan hebben we nog niet per dossiers benoemd wat ons oordeel is, maar wel geschetst dat we

kijken wat nog rechtmatig kan maar er risico bestaat dat het niet lukt. Uiteraard gaat het dan om afrekening corona gerelateerde
middelen.

Verwijzen naar de brief kan geen kwaad, dan hoef je ook niet separaat op VWS in te gaan.

Bij vragen weet je ons te vinden!

Groet,

var{EEEBc vn.
Verzonden: maandag 31 oktober 2022 10:09

Aan:ICEBERETo nin ws i>
Onderwerp: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

Hoe is het met jou? Fijn datje binnen kort een leuke nieuwe collega in het mt krijgt (* 5.12 I Hij was twee weken geleden al als

EEEde bijeenkomst op de Rijksacademie. Volgens mij hebje er een goede aan!

Ik heb een vraag aan jou: ik hoorde een tijd geleden dat jullie overwogen om de Minister van VWS een brief te laten sturen naar de

Kamer waarin werd ingegaan op de onrechtmatige uitgaven van 2022 waar het ministerie nu al weet van heeft. Klopt het dat jullie

die willen versturen of is dat al gebeurd? Of gaat dat toch niet gebeuren?

Reden waarom ik het vraag is, omdat ik bezig ben met een brief aan de Kamer over de voortgang van de Taskforce. Daar ga ik VWS

niet in noemen, maar ik ga wel een winstwaarschuwing afgeven op alle grote financiéle dossiers waar vaak snelle besluitvorming

speelt (nu energie, maar ooit ook Corona).

Groet,

Met vriendelijke groet,

MTy=-[1]3.1]5- ==©=£3,MD:=

Begrotingszaken
Korte Voorhout 7 | 2500 EE | Den Haag

M: 06

E: minfin.nl


